
Protokoll från Hem och Skola mötet den 5 mars 2002 på Blixten. 
 
Närvarande: 
Anette, Elisabeth, Petra, Görel, Lars-Eric, Lena och Anita 
 
1. Ny kassarapport saknades till detta möte. 

Elisabeth tar kontakt med Mats och ber honom betala till HS riksorg. 
Görel pratar med rektor om hur många familjer som har barn i Örbyskolan. Vi 
vill veta hur många procent som är medlemmar. 

 
2. Tidigare protokoll (från årsmötet) var ännu inte nedskrivet. 
 
3. Elevråd: Elisabeth läste upp protokollet från elevrådet i februari. Ingen 

representant kommer att sitta med på varje elevråd. Utan när det finns någon 
fråga för oss så kommer Elisabeth att närvara för att kunna besvara dessa.  

 
4. Inget nytt från Stadsdelsnämnden. 
 
5. Förvaltningsrådet: Förslaget från Petra om att smycka matsalen med en bonad 

har nu påbörjats. HS har skänkt ca 2.000 kr till material och det är elever från åk 
5 som har textil som tillval som kommer att skapa en. Mycket spännande att se 
vad som kommer. 
Görel tar med frågan om resultatet från nationella provet hur det räknas. Det 
finns nämligen en skillnad i uppgifter om vad Örby mellan ”skolan” och 
broschyren ”Att välja skola”. 
Nästa fvr är den 23/3 då går Anette och Anita. 

 
6. Övrigt: 

Uppdaterade HS styrelse adress lista 
Elisabeth meddelar HS riks Petras mail adress. Så att dom kan skicka info dit. 
Lars-Eric fixar en mailadress som kommer att finnas på hemsidan, så att 
föräldrar kan lätt komma i kontakt med oss. 
Anita skall vid nästa möte ta med kamera så att det finns bilder på oss i 
styrelsen. Trevligt att ha ett ansikte till namnet. 
Göra en vandringskarta till föräldravandringspärmen. Så att vi är i så stor 
utsträckning på rätt plats vid rätt tid. Lars-Eric skriver ihop något om detta till 
nästa möte. 
Till nästa möte skall vi alla tänka på hur vi skall göra bra reklam för Örbys HS. 
 
Nästa möte: 
Bjuda in rektor Anna-Greta och Agneta (jobbar på ungdomsgården). 
Agneta skall berätta lite om verksamheten. 
Mötet är onsdagen den 27/3 kl 19.00 på Blixten. 
 
Elisabeth kallar några dagar innan och meddelar vem som skriver protokoll och 
fixar fika. 
 
Förde protokoll denna gång gjorde 
Elisabeth Svenberg 

 


